編號: 22-50

明愛賽馬會樂仁學校 家長通告 — 有關學校防疫措施的最新安排

敬啟者:

鑑於疫情趨緩,香港政府經已放鬆了本地防疫抗疫措施,本校與明愛醫院檢視相關情況後,將由 2023 年 3 月 27 日起,執行下列預防措施:

- 1. 教職員及學生毋須每天回校前完成快速抗原測試;
- 2. 訪客進入校園範圍前毋須完成快速抗原測試;
- 3. 教職員及訪客於接觸學生時,仍需戴上口罩。

學校會以學生及教職員之健康為優先,並與明愛醫院保持密切聯繫,檢視相關措施。措施如有修改,將會盡快通知家長。如有疑問,請致電 2742 4470 與班主任聯絡。

此致 貴家長



明愛賽馬會樂仁學校 謹啟

2023年3月24日

Caritas Jockey Club Lok Yan School Parents' Notice – Latest Anti-Pandemic Measures at School

In light of the fact that the epidemic wave has continued to subside, the Hong Kong Government has relaxed the anti-epidemic measures, and after reviewing the situation with Caritas Medical Centre, our school will implement the following preventive measures starting 27 March 2023:

- 1. Staff and students are not required to undergo daily Rapid Antigen Tests (RATs) before going to school;
- 2. Visitors are not required to undergo RATs before entering school premises;
- 3. Staff and visitors are still required to wear masks when in contact with students.

For the arrangements thereafter, our school will review the situation and make timely announcement. For any enquiries, please contact your class teacher at 2742 4470.

May our Lord keep you safe and peaceful!

Yours faithfully,



Caritas Jockey Club Lok Yan School 24 March 2023